
Rondvraag VVD  
 
Vanwege de nieuwbouw van de Flint in Nietap is de verkeerssituatie gewijzigd en staan er tijdelijke 
verkeerslichten. Ons bereiken meerdere signalen dat dit leidt tot onveilige verkeersituaties doordat 
automobilisten niet altijd in de gaten hebben dat er filevorming ontstaat. 
  
Kan het college in gesprek gaan met de aannemer om de stremming van het fietspad zo snel mogelijk 
ongedaan te maken zodat fietsers weer gebruik kunnen maken van het fietspad zonder over te 
hoeven steken.  
Indien dit niet mogelijk is, kan het college de provincie (als wegbeheerder) verzoeken 
waarschuwingsborden te plaatsen zodat automobilisten eerder bewust zijn van de mogelijke 
filevorming en overstekende fietsers. 
 


